
Styremøte 13. januar 2025 

 

Oppfølging av eksisterende saker. Vi purrer kommunen og NVE. 

Har fått tillatelse til å utbedre forholdene ved elvebredden ved Kiwi Haukeland. 

 

Planla årsmøtet. Vi er nå 57 medlemmer. 6 i styret tar gjenvalg. Vi trenger eventuelt 

en vara, valgkomite og båtansvarlig. Innkalling kommer. 

 

Vadebukser er innkjøpt. 

 

Arbeider med en billedserie for presentasjon samt en enkel vervebrosjyre. Planlegger 

å lage logo. Er i kontakt med Åsane tidende og ønsker å orientere skoler. 

Kurs, dugnader og elvevandring kommer og vil bli annonsert på fb og her på siden. 

 


